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Protokół Nr BRM.0012.1.1.2021 

 posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu  

i Rekreacji Rady Miejskiej w Olecku odbytego  

w dniu 26 stycznia 2021 roku  
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Posiedzeniu przewodniczył Przewodniczący Komisji – Anna Kaczor. 
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Protokołowała starszy inspektor Wydziału Organizacyjnego i Nadzoru Urzędu Miejskiego w 

Olecku – Małgorzata Adameit. 

W posiedzeniu udział wzięli: 

 Sekretarz Gminy – Sławomir Hatalski, 

 Skarbnik Gminy – Irena Osmycka, 

 I Zastępca Komendanta Powiatowego Policji W Olecku – Andrzej Jaźwiński, 

 Zastępca Naczelnika Wydziału Prewencji i Ruchu Drogowego  Komendy Powiatowej 

Policji w Olecku – Tomasz Domel, 

 Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy w Olecku – Marta Malinowska, 

 Pełnomocnik Burmistrza ds. Przeciwdziałania Uzależnieniom – Monika Dudycz-

Stefanowska, 

 Kierownik Wydziału Planowania Przestrzennego i Gospodarki Nieruchomościami – 

Alicja Szałkowska,  

 Kierownik Wydziału Spraw Społecznych, Zdrowia i Bezpieczeństwa – Ewa Zalewska-

Drozd, 

 Kierownik Wydziału Edukacji – Anna Mitin, 

 Przedstawiciel lokalnej prasy – Zbigniew Malinowski, 

 Przedstawiciel lokalnej prasy – Dariusz Josiewicz. 

Przewodniczący Komisji – Anna Kaczor 

powitała wszystkich przybyłych na posiedzenie komisji i przedstawiła proponowany porządek 

posiedzenia: 

1. Analiza sytuacji dzieci przebywających w domach na zdalnym nauczaniu z rodzin 

dotkniętych problemem przemocy. Ustalenie działań mających na celu poprawę ich 

bezpieczeństwa. 

2. Zaopiniowanie projektów uchwał na sesję Rady Miejskiej. 

3. Opracowanie planu pracy Komisji na 2021 rok. 

4. Sprawy wniesione. 

5. Wnioski Komisji. 

Uwag do zaproponowanego porządku posiedzenia nie zgłaszano. 
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Do punktu 1 – Analiza sytuacji dzieci przebywających w domach na zdalnym 

nauczaniu z rodzin dotkniętych problemem przemocy. Ustalenie działań 

mających na celu poprawę ich bezpieczeństwa.  

Przewodniczący Komisji – Anna Kaczor 

poprosiła o przedstawienie informacji, które dotarły ze szkół. 

Pełnomocnik Burmistrza ds. Przeciwdziałania Uzależnieniom – Monika Dudycz-Stefanowska 

poinformowała, iż za pośrednictwem dyrektorów kontaktowała się z pedagogami i 

psychologami szkolnymi w celu uzyskania informacji. Ponadto prosiła o informacje z 

instytucji, które prowadzą świetlice środowiskowe oraz od streetworkerów. Wynika z nich, 

że przemoc jest zauważalna, ale nie stwierdzono, by skala była większa niż podczas 

nauczania stacjonarnego. Występują przypadki przemocy rówieśniczej, domowej, są 

problemy z uzależnieniami rodziców, zdarzały się również incydenty spożywania alkoholu 

przez uczniów, ale we wszystkich jednostkach uczniowie zostali objęci opieką pedagoga lub 

psychologa, zostały wdrożone procedury obowiązujące w szkołach. W zależności od potrzeb 

była nawiązana współpraca z MOPS w Olecku, zespołem interdyscyplinarnym, kuratorem 

sądowym, asystentem rodziny, zakładano również Niebieskie Karty. Niemniej jednak ze szkół 

wypłynął wniosek, że obecnie, kiedy nie ma z dziećmi bezpośredniego kontaktu, jakieś 

sygnały mogą umknąć.  

Przewodniczący Komisji – Anna Kaczor 

stwierdziła, iż zadowalającym jest fakt, że nie odnotowano wzrostu przemocy.  

Pełnomocnik Burmistrza ds. Przeciwdziałania Uzależnieniom – Monika Dudycz-Stefanowska 

oznajmiła, że przeprowadziła rozmowę z certyfikowanym specjalistą prowadzącym zajęcia w 

Punkcie Informacyjno-Konsultacyjnym dla Ofiar Przemocy w Rodzinie w Olecku pytając, czy 

zaobserwowano jakieś niepokojące zjawiska. W odpowiedzi otrzymała informację, iż nie 

odnotowano wzrostu przemocy. 

Przewodniczący Komisji – Anna Kaczor 

zapytała, czy informacje ze szkół pokrywają się z danymi zanotowanymi przez policję. 

I Zastępca Komendanta Powiatowego Policji W Olecku – Andrzej Jaźwiński  

wyjaśnił, iż w ubiegłym roku na terenie Powiatu Oleckiego ogółem odnotowano 561 

interwencji domowych, co nie jest małą liczbą i oznacza to, że przemoc istnieje, co być może 

jest związane z pandemią. Wdrożono procedurę 93 Niebieskich Kart (47 w mieście), które 
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zostały przesłane do zespołu interdyscyplinarnego. W 2020 r. w sumie przeprowadzono 75 

postępowań sprawdzających z art. 207 dotyczącego stosowania przemocy w rodzinie.  

Odmów wszczęcia postępowania było 61, 14 spraw zostało skierowanych do sądu. 

Bezpośrednio wszczęto 24 postępowania karne, aktem oskarżenia objęto 6 osób, 5 

postępowań trwa nadal. Policja odnotowuje dość dużą ilość interwencji, podczas których 

sporządzane są Niebieskie Karty bądź notatki do wyjaśnienia dla dzielnicowych. Jeśli 

dzielnicowy, w ramach obchodu, dotrze do rodziny, gdzie jest przemoc w rodzinie, jest 

wszczynana procedura Niebieskiej Karty. Oprócz zespołu interdyscyplinarnego, policja 

powiadamia również MOPS, Powiatowe Centrum Pomocy Rodzinie i w wielu przypadkach, 

jeśli dzieci są zagrożone demoralizacją, również sąd rodzinny.  

Przewodniczący Komisji – Anna Kaczor 

zapytała, czy do MOPS-u również wpływają informacje, jeśli dzieciom dzieje się krzywda. 

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy w Olecku – Marta Malinowska 

odpowiedziała, że MOPS po policji jest jedną z pierwszych instytucji, do której jest zgłaszany 

problem. Ośrodek działa w zakresie poradnictwa, interwencji kryzysowej po wsparcie 

materialne i finansowe. Kierują też do właściwych instytucji. Generalnie MOPS ma mały 

kontakt z dziećmi uczęszczającymi do szkoły, stąd ogromna rola pedagogów i psychologów 

szkolnych. Zastanawiąjącym jest fakt małej skali zakładanych Niebieskich Kart ze zgłoszeń 

nauczycieli i pedagogów, którzy mają większy kontakt z uczniami oraz brak szerszej 

współpracy i cedowanie odpowiedzialności przez instytucje. Zwróciła również uwagę na 

zatajanie problemu przemocy.  

Przewodniczący Zespołu Interdyscyplinarnego nie mógł uczestniczyć w dzisiejszym 

posiedzeniu, ale przekazała, iż były prowadzone spotkania z nauczycielami i rodzicami na 

temat przemocy, czy procedury Niebieskiej Karty.  

Przewodniczący Komisji – Anna Kaczor 

zwróciła uwagę, że są sytuacje, kiedy nie ma pełnego obiegu informacji, a rodzina ukrywa 

problem. Podała przykład ucznia, który w trybie nauki zdalnej zupełnie nie brał udziału w 

zajęciach szkolnych i sprawa została skierowana do sądu.  

Kierownik Wydziału Spraw Społecznych, Zdrowia i Bezpieczeństwa – Ewa Zalewska-Drozd 

wskazała, iż w każdej niepokojącej sytuacji warto reagować. W pierwszej kolejności winien 

być wykonany telefon do rodziców, jeśli nie ma informacji zwrotnej, można zwrócić się po 

pomoc do policji lub MOPS. Zainteresowanie rodziną kilku instytucji może wpłynąć na 

polepszenie jej sytuacji. 
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Pełnomocnik Burmistrza ds. Przeciwdziałania Uzależnieniom – Monika Dudycz-Stefanowska 

w jej ocenie lepiej powiadomić kilka instytucji i lepiej by się okazało, że nic się nie dzieje, niż 

coś zaniedbać. Niestety społeczeństwo nadal mało reaguje na sygnały, a rodzaje przemocy są 

różne i czasami często ją udowodnić. 

I Zastępca Komendanta Powiatowego Policji W Olecku – Andrzej Jaźwiński  

wskazał, że jeśli policja otrzyma informację, iż jest stosowana jakakolwiek przemoc w 

rodzinie, na pewno podejmie działania sprawdzające lub karne, które mogą zakończyć się 

aktem oskarżenia. Wszelkie interwencje w rodzinie są szczegółowo sprawdzane i badane.  

Przewodniczący Komisji – Anna Kaczor 

zapytała, czy na nieletnim uczniu można wymusić oddanie próbki do badania pod kątem 

substancji odurzających. 

I Zastępca Komendanta Powiatowego Policji W Olecku – Andrzej Jaźwiński 

odpowiedział, że jeśli rodzic ucznia zwróci się z takim problemem do policji, to zostaną 

podjęte stosowne działania, by takiemu rodzicowi pomóc. Ponadto policja podejmie kroki, 

by wyjaśnić, skąd nieletni posiadał substancje odurzające.  

Członek Komisji – Jarosław Bagieński 

zwrócił uwagę, iż większość dzieci korzystających z pomocy MOPS jadło posiłki w szkołach 

podczas nauki stacjonarnej. Zapytał, czy ośrodek jest w stanie sprawdzić, czy te dzieci, 

podczas nauki zdalnej, mają przynajmniej jeden ciepły posiłek w domu.  

Zwrócił uwagę na rozbieżność jeśli chodzi o obiady w szkołach, które MOPS przyznaje na rok 

kalendarzowy, a nie szkolny. Kiedy rodzice zapomną złożyć wniosek na nowy rok, dziecko nie 

otrzyma posiłku. Środki finansowe przeznaczone na posiłki były zaplanowane na cały rok. 

Szkoły w listopadzie i grudniu nie funkcjonowały. Chciał wiedzieć jak zostały wykorzystane te 

oszczędności i czy MOPS jest w stanie skontrolować, na co wydawane są pieniądze 

przyznawane rodzinom w ramach pomocy finansowej.  

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy w Olecku – Marta Malinowska 

odpowiedziała, że z reguły rodzina korzystająca z dofinasowania na wyżywienie, korzysta 

również z innych form pomocy, np. zasiłku celowego, okresowego lub na żywność. 

Pracownicy są uczuleni, by takie sytuacje badać.  

Ośrodek nie praktykuje sprawdzania, czy dany rodzic złożył wniosek o przyznanie 

dofinansowania na posiłek w szkole, a można go złożyć w każdej chwili. Tu pomocą mogą 

służyć szkoły.  Jeśli chodzi o listopad i grudzień, za te miesiące nie było zwrotu dotacji. 
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Wskazała, iż pracownicy mają możliwość skontrolowania wydatkowania środków 

przyznanych w ramach pomocy, jeśli otrzymają informację, iż środki są marnotrawione.  

Wiceprzewodniczący Komisji – Ferdynand Grodzicki 

wtrącił, że wniosek o dożywianie w szkole należy złożyć dwa razy w roku – w styczniu i we 

wrześniu i wielu rodziców o tym zapomina. Bardzo rzadko zdarzają się sytuacje, że to jest 

jedyny ciepły posiłek dziecka w ciągu dnia. 

Przewodniczący Komisji – Anna Kaczor 

reasumując oznajmiła, iż z dyskusji nasuwa się jeden wniosek, aby w przypadku powzięcia 

informacji o problemach w rodzinie działać kompleksowo i zgłosić problem do kilku 

instytucji. Poddała pod rozwagę, aby taką informację wydział merytoryczny przekazał do 

szkół.  

Kierownik Wydziału Edukacji – Anna Mitin 

poinformowała, że w szkołach funkcjonują szkolne programy wychowawczo-profilaktyczne, 

w ramach których placówki mają ustalone procedury, jak postępować w danych sytuacjach. 

Są też przeprowadzane szkolenia z zakresu przemocy w rodzinie. Ponadto na stronie 

Warmińsko-Mazurskiego Kuratora Oświaty w styczniu ukazała się informacja, że 

Ministerstwo Rodziny i Polityki Społecznej realizuje Ogólnopolską Kampanię Społeczną w 

ramach Krajowego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie na lata 2014–2020 pod 

hasłem: „By powstał dom trzeba wiele troski. Nie pozwól mu się rozsypać”. W ramach 

kampanii zostały przygotowane, między innymi, krótkie animowane formy filmowe 

dedykowane uczniom szkół podstawowych klas I-III i IV-VIII. Informacja została przekazana 

do szkół.  

Przewodniczący Komisji – Anna Kaczor 

zgodziła się, iż w szkołach są ustalone procedury, ale czasami sytuacja dziecka odbiega od 

schematu lub działania instytucji podejmowane są zbyt wolno albo procedury trwają zbyt 

długo. W jej ocenie warto zastosować kompleksowe działania w celu udzielenia pomocy 

uczniom, co mogłaby w skazać Komisja we wniosku do szkół. 

Członek Komisji – Wojciech Rejterada 

zaznaczył, iż procedury w szkołach są opracowane oraz przestrzegane i w jego opinii nie ma 

zasadności formułowania wniosku Komisji w tym zakresie.  

Wiceprzewodniczący Komisji – Ferdynand Grodzicki 
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zgodził się z przewodniczącym Komisji, że w przypadku bardzo trudnych uczniów procedury 

trwają zbyt długo. 

Członek Komisji – Renata Małgorzata Maciąg 

zwróciła uwagę, że zarówno ośrodków, jak i miejsc w ośrodkach jest bardzo mało. Procedura 

twa tak długo, bo uczniowi daje się szansę, a rodzina zostaje objęta opieką. Postępowanie 

dziecka często jest efektem wieloletnich zaniedbań, często rodziców.   

Przewodniczący Komisji – Anna Kaczor 

wskazała, iż miała na myśli, aby przyśpieszyć procedury w zakresie pomocy uczniom, a nie 

umieszczania ich w ośrodkach.  

Podziękowała gościom za udział w posiedzeniu Komisji. 

Na tym punkt zakończono. 

Do punktu 2 – Zaopiniowanie projektów uchwał na sesję Rady Miejskiej. 

a) projekt uchwały w sprawie uchwalenia ramowego planu pracy Rady Miejskiej w 

Olecku na rok 2021 

Sekretarz Gminy – Sławomir Hatalski 

omówił projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 

Członek Komisji – Jarosław Bagieński 

zadał pytanie odnośnie planu pracy i tematu dotyczącego sezonu letniego przy założeniu, że 

nadal będzie panowała pandemia i funkcjonowały obostrzenia.  

Sekretarz Gminy – Sławomir Hatalski 

odpowiedział, że wówczas dyskusja na posiedzeniu komisji będzie prowadzona pod kątem 

przygotowania sezonu letniego mając na uwadze wprowadzone obostrzenia. 

Innych pytań ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 

Opinia Komisji: 

Komisja przy 7 głosach za i 1 głosie wstrzymującym się pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały w sprawie uchwalenia ramowego planu pracy Rady Miejskiej w Olecku na rok 

2021. 

b) projekt uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej 
w Olecku na rok 2021 

Sekretarz Gminy – Sławomir Hatalski 
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omówił projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 
 
Członek Komisji – Jarosław Bagieński 

zapytał o hipotetyczną sytuację, kiedy nie pojawią się żadne wnioski o zmianę planu pracy 

Komisji Rewizyjnej. 

Sekretarz Gminy – Sławomir Hatalski 

wyjaśnił, że jest to komisja problemowa i organizuje posiedzenie, kiedy jest potrzeba. 

Innych pytań ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 

Opinia Komisji: 

Komisja przy 7 głosach za i 1 głosie wstrzymującym się pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Olecku na 

rok 2021. 

c) projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego w rejonie ulicy Parkowej 

Kierownik Wydziału Planowania Przestrzennego i Gospodarki Nieruchomościami – Alicja 

Szałkowska  

omówiła projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 

Pytań ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 
 
Opinia Komisji: 

Komisja (obecnych 7 członków) przy 6 głosach za i 1 głosie wstrzymującym się pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego w rejonie ulicy Parkowej. 

d) projekt uchwały w sprawie nadania medalu „Zasłużony dla Olecka” 

Kierownik Wydziału Spraw Społecznych, Zdrowia i Bezpieczeństwa – Ewa Zalewska-Drozd  

omówiła projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 

Przewodniczący Komisji – Anna Kaczor 

wskazała, iż do radnych o nadanie medalu wystąpił mieszkaniec Olecka.  

Pytań ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 

Opinia Komisji: 
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Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie nadania 

medalu „Zasłużony dla Olecka”. 

e) projekt uchwały w sprawie przekazania petycji według właściwości (z dnia 14 

grudnia 2020 r.) 

Kierownik Wydziału Spraw Społecznych, Zdrowia i Bezpieczeństwa – Ewa Zalewska-Drozd  

omówiła łącznie projekty uchwał zgodnie z uzasadnieniem. 

Poinformowała, iż na sesję Burmistrz wniesie dodatkowy projekt uchwały w sprawie 

przekazania petycji według właściwości. 

Sekretarz Gminy – Sławomir Hatalski 

wyjaśnił, że najpierw do urzędu wpłynął list otwarty, który został uzupełniony, a wskazano w 

piśmie, iż należy traktować go jako petycję.  

Pytań ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 

Opinia Komisji: 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie przekazania 

petycji według właściwości (z dnia 14 grudnia 2020 r.). 

f) projekt uchwały w sprawie przekazania petycji według właściwości (z dnia 20 

grudnia 2020 r.) 

Pytań ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 

Opinia Komisji: 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie przekazania 

petycji według właściwości (z dnia 20 grudnia 2020 r.). 

g) projekt uchwały w sprawie przekazania petycji według właściwości (z dnia 28 

grudnia 2020 r.) 

Pytań ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 

Opinia Komisji: 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie przekazania 

petycji według właściwości (z dnia 28 grudnia 2020 r.). 
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h) projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie utworzenia Zespołu Wychowania 

Przedszkolnego w Kijewie 

Kierownik Wydziału EK – Anna Mitin 

omówiła projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 

Członek Komisji – Wojciech Rejterada 

zapytał, czy zajęcia będzie prowadził ten sam nauczyciel, co obecnie w wymiarze 4 godzin.  

Kierownik Wydziału EK – Anna Mitin 

odpowiedziała, iż decyzja w tym zakresie należy do dyrektora, ale przewiduje się, że będzie 

to ten sam nauczyciel stażysta. 

Innych pytań ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 

Opinia Komisji: 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały zmieniającej uchwałę w 

sprawie utworzenia Zespołu Wychowania Przedszkolnego w Kijewie. 

i) projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie utworzenia Zespołu Wychowania 

Przedszkolnego przy Szkole Podstawowej im. Marszałka Józefa Piłsudskiego w 

Gąskach 

Kierownik Wydziału EK – Anna Mitin 

omówiła projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 

Pytań ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 

Opinia Komisji: 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały zmieniającej uchwałę w 

sprawie utworzenia Zespołu Wychowania Przedszkolnego przy Szkole Podstawowej im. 

Marszałka Józefa Piłsudskiego w Gąskach. 

j) projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie utworzenia Zespołu Wychowania 

Przedszkolnego przy Szkole Podstawowej w Babkach Oleckich 

Kierownik Wydziału EK – Anna Mitin 

omówiła projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 

Członek Komisji – Wojciech Rejterada 

zapytał, czy nie warto byłoby wprowadzić standaryzacji wymiaru godzin w każdej szkole.  

Kierownik Wydziału EK – Anna Mitin 
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odpowiedziała, iż oprócz Kijewa dzieci muszą do szkoły dojechać, jest inna organizacja pracy.  

Innych pytań ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 

Opinia Komisji: 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały zmieniającej uchwałę w 

sprawie utworzenia Zespołu Wychowania Przedszkolnego przy Szkole Podstawowej w 

Babkach Oleckich. 

k) projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie utworzenia Zespołu Wychowania 

Przedszkolnego przy Szkole Podstawowej w Judzikach 

Kierownik Wydziału EK – Anna Mitin 

omówiła projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 

Pytań ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 

Opinia Komisji: 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały zmieniającej uchwałę w 

sprawie utworzenia Zespołu Wychowania Przedszkolnego przy Szkole Podstawowej w 

Judzikach. 

l) projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia kryteriów 

obowiązujących w drugim etapie procesu rekrutacyjnego do przedszkola, 

oddziałów przedszkolnych w szkołach podstawowych oraz zespołów wychowania 

przedszkolnego prowadzonych przez Gminę Olecko, przyznania liczby punktów dla 

poszczególnych kryteriów oraz określenia niezbędnych dokumentów do 

potwierdzenia spełniania kryteriów 

Kierownik Wydziału EK – Anna Mitin 

omówiła projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 

Pytań ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 

Opinia Komisji: 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały zmieniającej uchwałę w 

sprawie określenia kryteriów obowiązujących w drugim etapie procesu rekrutacyjnego do 

przedszkola, oddziałów przedszkolnych w szkołach podstawowych oraz zespołów 

wychowania przedszkolnego prowadzonych przez Gminę Olecko, przyznania liczby 
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punktów dla poszczególnych kryteriów oraz określenia niezbędnych dokumentów do 

potwierdzenia spełniania kryteriów. 

m) projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia kryteriów branych pod 

uwagę w postępowaniu rekrutacyjnym do klas pierwszych publicznych szkół 

podstawowych prowadzonych przez Gminę Olecko dla kandydatów zamieszkałych 

poza obwodem danej szkoły, liczby punktów możliwych do uzyskania za 

poszczególne kryteria oraz dokumentów niezbędnych do potwierdzenia spełniania 

tych kryteriów 

Kierownik Wydziału EK – Anna Mitin 

omówiła projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 

Pytań ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 

Opinia Komisji: 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały zmieniającej uchwałę w 

sprawie określenia kryteriów branych pod uwagę w postępowaniu rekrutacyjnym do klas 

pierwszych publicznych szkół podstawowych prowadzonych przez Gminę Olecko dla 

kandydatów zamieszkałych poza obwodem danej szkoły, liczby punktów możliwych do 

uzyskania za poszczególne kryteria oraz dokumentów niezbędnych do potwierdzenia 

spełniania tych kryteriów. 

n) projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ponowne wynajęcie pomieszczeń 

gospodarczych 

Sekretarz Gminy – Sławomir Hatalski 

omówił projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 

Pytań, ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 

Opinia Komisji: 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie wyrażenia 

zgody na ponowne wynajęcie pomieszczeń gospodarczych. 

o) projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zwolnienia z podatku od 

nieruchomości 

Kierownik Wydziału Dochodów i Egzekucji – Monika Dudycz-Stefanowska 
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omówiła projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 

Sekretarz Gminy – Sławomir Hatalski 

zwrócił się z prośbą do obecnego przedstawiciela prasy lokalnej o doprecyzowanie informacji 

w mediach, iż stosowne wnioski będzie można składać dopiero, kiedy Wojewoda 

Warmińsko-Mazurski opublikuje uchwałę i wejdzie ona w życie.  

Kierownik Wydziału Dochodów i Egzekucji – Monika Dudycz-Stefanowska 

dodała, iż dokumenty, które należy złożyć, by skorzystać ze zwolnienia, zostały określone w 

uchwale podjętej w kwietniu br. i nadal obowiązują. Przestanie obowiązywać termin do 

złożenia wniosku. 

Członek Komisji – Wojciech Rejterada 

chciał wiedzieć, czy gmina ma wpływ na termin publikacji uchwał w dzienniku urzędowym i 

jaki jest obligatoryjny termin.  

Sekretarz Gminy – Sławomir Hatalski 

odpowiedział, iż gmina nie ma na to wpływu, pomimo monitów. Wojewoda ma 30 dni na 

sprawdzenie uchwały pod względem prawnym, termin publikacji nie jest wyznaczony. 

Wiceprzewodniczący Komisji – Ferdynand Grodzicki 

zapytał, czy ktoś złożył wniosek i skorzystał ze zwolnienia w ramach uchwały.  

Kierownik Wydziału Dochodów i Egzekucji – Monika Dudycz-Stefanowska 

odpowiedziała, że wpłynęły wnioski przedsiębiorców, a kwota zwolnienia z podatku od 

nieruchomości wyniosła prawie 100 tys. zł.  

Innych pytań ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 

Opinia Komisji: 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały zmieniającej uchwałę w 

sprawie zwolnienia z podatku od nieruchomości. 

p) projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Olecko na 2021 rok 

Skarbnik Gminy – Irena Osmycka  

omówiła projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem wskazując, iż zostanie wniesiona  

autopoprawka Burmistrza polegająca na wprowadzeniu do budżetu nowego zadnia 

inwestycyjnego „Przebudowa boiska wielofunkcyjnego przy Szkole Podstawowej Nr 2 w 

Olecku” w związku z przyznanym dofinansowaniem. 

Sekretarz Gminy – Sławomir Hatalski 
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dodał, iż jest konieczność podjęcia tej zamiany budżetu na najbliższej sesji, gdyż pozyskane 

środki można wydatkować tylko do końca tego roku. 

Członek Komisji – Wojciech Rejterada 

zwrócił uwagę, iż dofinansowanie procentowo nie jest duże.  

Sekretarz Gminy – Sławomir Hatalski 

zgodził się, że dofinansowanie z Ministerstwa Sportu jest mniejsze, niż z innych funduszy. 

Wymienił prace, które zostaną wykonane w ramach przebudowy. 

Członek Komisji – Wojciech Rejterada 

zaznaczył, iż prysznice nie są wykorzystywane, a będzie poniesiony koszt na ich wykonanie. 

Sekretarz Gminy – Sławomir Hatalski 

wyjaśnił, że należy spełnić wymagania sanitarno-epidemiologiczne. 

Przewodniczący Komisji – Anna Kaczor 

podkreśliła, iż przebudowa boiska jest bardzo konieczna, nawet kosztem większych 

wydatków, gdyż szkoła, jako jedyna w mieście, nie posiada boiska.  

Skarbnik Gminy – Irena Osmycka  

wyjaśniła, że koszt przebudowy boiska jest wysoki, gdyż obejmuje również budowę nowego 

ogrodzenia i remont budynku przy boisku. W związku z powyższym będzie wydłużony okres 

wieloletniej prognozy finansowej i w związku z tym gmina wyemituje więcej obligacji na 

kwotę 12.794.000,00 zł. Zadłużenie zwiększy się o 2.116.600,00 zł.   

Przewodniczący Komisji – Anna Kaczor 

w związku z niejasnym opisem w uzasadnieniu do projektu uchwały zapytała, o darowiznę na 

rzecz gminy, skąd ona pochodzi i na jaki cel zostanie wydatkowana. 

Skarbnik Gminy – Irena Osmycka  

wyjaśniła, że darowiznę na rzecz Gminy w kwocie 10.000,00 zł przeznacza się na zakup sług. 

Darczyńca nie chce, by ujawniać jego dane oraz nie wskazuje konkretnego celu.  

Przewodniczący Komisji – Anna Kaczor 

zapytała, czy na zadaniu „Zwiększenie różnorodności biologicznej fauny i flory dorzecza rzeki 

Lega w Olecku” gmina zaoszczędziła, że środki zostały przeznaczone na 

wprowadzenie nowego zadania pn. „ Modernizacja energetyczna budynku Przedszkola z 

Oddziałami Integracyjnymi w Olecku przy ul. Zielonej 1”. 

Skarbnik Gminy – Irena Osmycka  
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odpowiedziała, iż na etapie planowania budżetu gminy na 2021 r. przewidywano, że 

inwestycja w 2020 r. nie zakończy się. W związku z tym w planie budżetu została ujęta kwota 

na dokończenie zadania, która pozostała z zagospodarowania nabrzeża rzeki Lega. 

Przewodniczący Komisji – Anna Kaczor 

mając powyższe na uwadze, zapytała, dlaczego nie została na koniec roku przedłożona 

uchwała o środkach niewygasających. 

Skarbnik Gminy – Irena Osmycka  

wyjaśniła, iż taką uchwałę podejmuje się w przypadku inwestycji jednorocznych, to nie były 

środki niewygasające. 

Przewodniczący Komisji – Anna Kaczor 

zapytała, czy już zamontowano windę w przedszkolu.  

Sekretarz Gminy – Sławomir Hatalski 

odpowiedział, że podwykonawca, który miał montować windę zbankrutował, więc główny 

wykonawca szukał kolejnej firmy. Wczoraj winda jeszcze nie była zamontowana. 

Przewodniczący Komisji – Anna Kaczor 

zapytała, czy znany jest już ostateczny termin zakończenia remontu przedszkola. 

Skarbnik Gminy – Irena Osmycka  

odpowiedziała, że wykonawca nie dochował terminu i od 12 stycznia br. są już naliczane kary 

umowne. 

Innych pytań ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 

Opinia Komisji: 

Komisja przy 7 głosach za i 1 głosie wstrzymującym się pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Olecko na 2021 rok. 

r) projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Olecko 

na lata 2021-2031 

Skarbnik Gminy – Irena Osmycka  

omówiła projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem wskazując, iż zostanie wniesiona  

autopoprawka Burmistrza. 

Pytań, ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 

Opinia Komisji: 
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Komisja przy 7 głosach za i 1 głosie wstrzymującym się pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Olecko na lata 2021-

2031. 

s) projekt uchwały w sprawie określenia wymagań, jakie powinien spełniać 

przedsiębiorca ubiegający się o uzyskanie zezwolenia na prowadzenie działalności 

w zakresie ochrony przed bezdomnymi zwierzętami, prowadzenia schronisk dla 

bezdomnych zwierząt, a także grzebowisk i spalarni zwłok zwierzęcych i ich części 

na terenie Gminy Olecko 

Sekretarz Gminy – Sławomir Hatalski 

omówił projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem wskazując, że zostanie on wniesiony przez 

Burmistrza na sesji Rady Miejskiej. 

Pytań ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 

Opinia Komisji: 

Komisja przy 7 głosach za i 1 głosie wstrzymującym się pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały w sprawie określenia wymagań, jakie powinien spełniać przedsiębiorca 

ubiegający się o uzyskanie zezwolenia na prowadzenie działalności w zakresie ochrony 

przed bezdomnymi zwierzętami, prowadzenia schronisk dla bezdomnych zwierząt, a także 

grzebowisk i spalarni zwłok zwierzęcych i ich części na terenie Gminy Olecko. 

t) projekt uchwały w sprawie przekazania petycji według właściwości (z dnia 2 

stycznia 2021 r.) 

Pytań ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 

Opinia Komisji: 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie przekazania 

petycji według właściwości (z dnia 2 stycznia 2021 r.). 

Na tym punkt zakończono. 

Do punktu 3 – Opracowanie planu pracy Komisji na 2021 rok. 

Przewodniczący Komisji – Anna Kaczor 

poinformowała, że do wcześniej przesłanego pocztą elektroniczną planu pracy Komisji nie 

wpłynęły żadne uwagi. 
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Członek Komisji – Jarosław Bagieński 

poprosił o przedstawienie genezy tematu dotyczącego sklepików szkolnych. 

Przewodniczący Komisji – Anna Kaczor 

wyjaśniła, że temat zakłada prace nad ujednoliceniem regulaminów sklepików szkolnych. 

Innych pytań ani uwag do planu pracy na 2021 rok nie zgłaszano. 

Opinia Komisji: 

Komisja jednogłośnie przyjęła plan pracy na 2021 rok.   

Na tym punkt zakończono.  

Do punktu 4 – Sprawy wniesione. 

Spraw wniesionych nie było. 

Na tym punkt zakończono. 

Do punktu 5 – Wnioski Komisji. 

Członek komisji – Wojciech Rejterada 

zwrócił się z prośbą, aby w granicach prawa, maksymalnie skrócić terminy składania ofert i 

podpisywania umów w ramach otwartych konkursów ofert na realizację zadań publicznych 

przez organizacje pozarządowe. 

Członek Komisji – Józef Krajewski 

poddał pod rozwagę pomysł utworzenia strony internetowej ze ścieżką edukacyjną „Wpływ 

popkultury na młodego człowieka”, z której będą mogli korzystać uczniowie z rodzicami i 

nauczyciele. W jego ocenie taka strona internetowa przyniesie wymierne korzyści 

wychowawcze, będzie to innowacyjny, lokalny produkt. Szczegóły techniczne przedstawi w 

terminie późniejszym. 

Członek Komisji – Jarosław Bagieński 

poinformował, iż na tablicach ogłoszeń w mieście pojawiły się kartki z prośbą, aby radni zajęli 

się sprawą nadmiernego rozrostu jemioły w mieście, która niszczy drzewa. Zwrócił się z 

prośbą, aby ewentualnie przy pomocy straży pożarnej, zlikwidować jemiołę na drzewach.  

Wiceprzewodniczący Komisji – Ferdynand Grodzicki 
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zwrócił się z prośbą o przekazanie do Powiatowego Zarządu Dróg w Olecku wniosku o 

dołożenie starań do lepszego odśnieżania dróg powiatowych, a szczególnie drogi na odcinku 

Sedranki-Lenarty. 

Na tym posiedzenie komisji zakończono. 

Przewodniczący Komisji 
Anna Kaczor 

Protokołowała 
Małgorzata Adameit 
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